
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 15. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 74
Kan ministeren i fortsættelse af samrådet 14/1-14 om PISA 2012 bekræfte, at
der er en overvægt af skoler med mange 2-sprogede elever, der ligger til
grund for undersøgelsen, og vil ministeren i bekræftende fald oplyse hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand

1/1

Børne- og Undervisningsudvalget 2013-14
BUU Alm.del  Spørgsmål 74
Offentligt (04)


